

 <a href="http://www.e-bi.net">www.e-bi.net</a>	<b>亿柏国际供应链管理（深圳）有限公司</b> <b>E-BI Global Supply Chain Management (Shenzhen) Co., Ltd</b>	<b>文件编号 NO.</b> <b>EBI-SM-007</b>
	<b>文件版本 Version</b> <b>A/0</b>	
	<b>节能减排方针</b> <b>Energy Conservation and Emission Reduction Policy</b>	<b>页 码 Page</b> <b>Page 1 of 2</b>

全员参与、预防污染

控制节能、从源头做起；

减少排放、创造舒适环境；

### 节能减排方针内涵

节能减排要以节约为出发点，是企业实现可持续发展的根本保证。

控制节能、从源头做起：节能可以保证公司达到好的经济效益。特别是在生产中，

控制每一个环节的节能减排，还可以降低成本。根据国家及行业有关法律法规要求，以节能为目标，满足生产要求的同时，确保提高节能标准，提高分局的市场信誉。响应国家的号召。

减少排放、预防污染、创造舒适环境：减排可以创建好的环境。降低排放指标，依靠全体员工的共同努力，不断学习和创新，掌握先进的生产技术和经验。

Full Participation and Pollution Prevention

Control Energy Conservation and Start From the Source;

Reduce Emissions and Create a Comfortable Environment;

### Connotation of Energy Conservation and Emission Reduction Policy

Energy conservation and emission reduction should take saving as the starting point, which is the fundamental guarantee for enterprises to achieve sustainable development.

 <a href="http://www.e-bi.net">www.e-bi.net</a>	<b>亿柏国际供应链管理（深圳）有限公司</b> <b>E-BI Global Supply Chain Management</b> <b>(Shenzhen) Co., Ltd</b>	<b>文件编号</b> <b>NO.</b> <b>EBI-SM-007</b>
		<b>文件版本</b> <b>Version</b> <b>A/0</b>
	<b>节能减排方针</b> <b>Energy Conservation and Emission Reduction Policy</b>	<b>页 码</b> <b>Page</b> <b>Page 2 of 2</b>

Control energy conservation and start from the source: Energy conservation can ensure that the company achieves good economic benefits. Especially in production, controlling energy conservation and emission reduction at every stage can also reduce costs.

According to relevant national and industry laws and regulations, with energy conservation as the goal, while meeting production requirements, we ensure the improvement of energy conservation standards and enhance the market reputation of the sub bureau. Responding to the call of the country.

Reducing emissions, preventing pollution, and creating a comfortable environment: Reducing emissions can create a good environment. Reducing emission targets relies on the joint efforts of all employees, continuous learning and innovation, and mastery of advanced production technology and experience.

管理代表: 陈声涛

Management Representative: Owen

日期/Date: 2014-4-1